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12.09.2023

接待马来西亚贸工商会代表团
Visit Delegation by CITA

1

本会于2023年9月12日，下午4时正于本会会长室接待马来西亚贸工商会代表团到访，
并获得本会会长拿督陈杰辉和副会长拿督吴文钦硕士亲自招待。双方在会议上交流甚
欢，期待双方日后可以展开更多交流与合作。

On 12 September 2023, the Chamber’s received a visit by CiTA, and were personally 
received by the President of KCCCI, Dato' Jeffery Tan and the Vice-President of KCCCI, 
Dato' Andrew Goh Boon Kim. Both sides would explore further opportunities for 
cooperation and more possibilities in the future.



13.09.2023

接待甘肃省贸促会代表团到访
Visit Delegation by CCPIT Gansu Provincial 

2

本会马中经贸组于2023年9月13日上午10时正，于本会会议室接待由该会会长马学礼
先生率领的甘肃省贸促会代表团，获得本会马中经贸组主任陈祈福先生和众董事们的
热情接待。双方针对食品行业探讨未来的合作商机及为双方企业经贸发展搭建交流互
动平台。

On 13 September 2023, the Chamber’s Malaysia-China Economic and Trade Committee 
received a visit by the CCPIT Gansu Provincial led by Mr. Ma Xueli, at the Chamber’s 
boardroom. They received a cordial reception from Chairman of the Economic and 
Trade Committee, Mr. Tan Kee Hock and the council members. Both sides was 
discussed future business opportunities in the food industry and set up an exchange 
and interaction platform for the economic and trade development of the two sides. 
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19.09.2023

接待蒲种中华总商会代表团到访
Visit Delegation by Puchong Chinese
Chamber of Commerce & Industry

本会于2023年9月19日，下午3时正于本会会议室接待蒲种中华总商会代表团，会长拿
督陈杰辉率众董事给予热诚的接待。随后，双方分别结合自己的企业做了自我介绍并
进行深入交流。交流会在双方互赠纪念品和大合照后结束。

On 19 September 2023, the Chamber’s received a visit by Puchong Chinese Chamber 
of Commerce & Industry. The delegation was warmly received by Dato’ Jeffery Tan, 
President of KCCCI and 
KCCCI Council Members. 
During the reception, both 
chambers made self-introductions 
and carried out in-depth 
exchanges in connection with 
their own enterprises. The 
exchange meeting ended 
after exchanging souvenirs 
and taking group photos.



23.09.2023

2023年中学助学金颁发仪式
Secondary School Scholarships

Presentation Ceremony 2023

4

本会文教暨教育基金组于2023年9月23日，上午10时正
于本会礼堂举办2023年中学助学金颁发仪式。今年本会
共颁发1万4千400令吉予18名巴生四独中的在籍中学生；
每人可获得一次性 800令吉的助学金用于补贴教育、生
活费等日常开销。

On 23 September 2023, the Chamber’s 
Culture and Education Fund Committee 
held the Secondary School Scholarship 
Presentation Ceremony 2023 at the 
Chamber’s auditorium. Scholarships 
valued at RM14,400 were presented to 18 

secondary students including those from four independent Chinese high schools 
in Klang each received RM800 cash incentive to subsidize their education, cost of 
living and other daily expenses.



27.09.2023

【如何在法拍市场上淘金】说明会
Sharing Session on Public Auction

of Landed Properties

5

本会基建暨建筑地产组于2023年9月27日，下午5时正，在本会会议厅举办
【如何在法拍市场上淘金】说明会，由资深专业估价师林昌美先生分享拍卖
市场上的知识及准备工作。此次共有24位会员商家出席此说明会。

On 27 September 2023, the Chamber’s Infrastructure Construction & 
Property Committee organized a sharing session on “Public Auction of 
Landed Properties” at the Chamber’s Conference Room. The sharing session 
led by chartered surveyor & registered valuer Mr. Lim Chang Mee, aimed to 
share insights and preparation strategies for navigating the auction market. 
A total of 24 member entrepreneurs attended this informative session.



06.10.2023
礼貌拜访亚马逊网络
服务马来西亚总部
Courtesy Visit to
Amazon Web
Services (AWS)
Malaysia

6

本会数字经济组于2023年10月6日下午2
时30分，于The Gardens North Tower礼
貌拜访亚马逊网络服务（AWS）马来西
亚总部。此拜访目的是为了让更多人进
一步了解人工智能系统及在现代商业中
带来的关键作用，共吸引84人出席。

On 6 October 2023, the Chamber’s Digital 
Economy Committee paid a courtesy visit 
to the Malaysia headquarters of Amazon 
Web Services (AWS) at The Gardens 
North Tower. The visits were aimed to 
provide committee members a broader 
understanding of artificial intelligence 
systems and their crucial role in modern 
business. The event successfully 
attracted 84 attendees. 
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07.10.2023

鲍鱼菇
种植培训
Mushroom
Workshop

本会农工业组于2023年10月7日上午10时正，到IREAM EDU育英职业技术学院参加鲍鱼
菇种植培训；借此机会让组员们学习鲍鱼菇的种植技术以及其产业的发展前景。 
On 7 October 2023, the Chamber’s Agriculture and Industry Committee participated in 
a training session on mushroom cultivation at IREAM EDU Vocational and Technical 
School. This was an opportunity for members to learn about the cultivation techniques 
of abalone mushrooms as well as the prospects for the development of the industry.

通过这次培训，组员们不仅仅获取了技术知识，还深刻体会到了鲍鱼菇种植领域的挑
战和机遇。 
Through this training, members not only acquired technical knowledge but also gained 
a profound understanding of the challenges and opportunities in the field of abalone 
mushroom cultivation.
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16.10.2023

“2024年财政预算案对经济、
股市及税务的影响”讲座会

Budget Talk 2024

本会商务暨财经研究组于2023年10月16日，晚上7时30分于本会礼堂举行“2024年财政
预算案对经济、股市及税务的影响”讲座会，主讲者为经济专家白文春、股市专家萧岓
原及税务专家周德谦，主持人为本会财政兼商务暨财经研究组副主任李伟丞硕士。

On 16 October 2023, the Chamber’s Commerce and Economic Research Committee 
organized a talk on the impact of the 2024 National Budget on the economy, stock 
market and taxation. The talk featured economist Mr. Peck Boon Soon, stock market 
expert Mr. Vincent Siau and tax consultant Mr. Zen Chow, and was moderated by Mr. 
Lee Hooi Seng, KCCCI Treasurer cum Deputy Chairman of the Commerce and 
Economic Research Committee.
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22.10.2023

我们爱巴生跑2023
We Love Klang Run 2023

本会复兴巴生市计划小组
于2023年10月22日，上午6
时正假巴生苏丹苏莱曼体育
馆 举 办 “ 我 们 爱 巴 生 跑
2023”。此活动是由巴生
中总为主办单位，Kenanga 
Investment Bank Berhad为主
要赞助而Pacers Sport Sdn Bhd为技术支援，当天设有3公里和9公里两个路线，共吸引了
1800名参与者。 

On 22 October 2023, in conjunction with the Klang City Rejuvenation (KCR) Project, the 
Chamber organised the We Love Klang Run 2023 at Sultan Sulaiman Stadium. The 
event was mainly sponsored by Kenanga Investment Bank Berhad and technically 
supported by Pacers Sport Sdn Bhd. The run, comprising two routes of 3km and 9km 
respectively, attracted a total of 1800 runners.
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这项古迹跑活动主要是带出沿途风景秀丽，传统与现代文化交融，丰富多彩的文化娱乐
活动。

This heritage run aimed to showcase the scenic beauty along the route, highlighting 
the traditional and modern culture, and offering a vibrant cultural and entertainment 
experience.

会长拿督陈杰辉表示，这次路跑活动目的不仅能促进各族的互动，同时推广巴生的历史
与文化。巴生拥有独特而丰富的文化遗产，我们有责任确保这一遗产可以维持至下一代
。活动亦提供良好平台，让来自我国不同区域的民众来巴生，了解巴生在地文化、历史
与特色。

KCCCI President Dato’ Jeffery Tan expressed that the purpose of this run was not only 
to foster interaction among various ethnicities but also to promote the history and 
culture of Klang. Klang boasts a unique and rich cultural heritage, and it is our 
responsibility to ensure that this heritage is preserved for the next generation. The 
event also provided a platform for people from different regions of the country to visit 
Klang and gain insights into its local culture, history, and distinctive features.
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02.11.2023

与Kenanga之交流晚宴
Networking Dinner with Kenanga

本会于2023年11月2日，晚上7时正，于Wyndham 
Hotel御桃园酒家与Kenanga的团队进行交流晚宴，
旨在与董事相聚一堂相互交流及介绍他们的服务。
本次晚宴由 Kenanga 赞助。

On 2 November 2023, the chamber’s had a 
networking dinner with Kenanga's team at the 
Royale Toh Yuen Restaurant, to build a 
communication platform for members to 
exchange and interact with each other. The 
dinner warmly sponsored by Kenanga.
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03.11.2023

《解锁AI—KCCCI与您分享日常实际应用》论坛
Unlocking AI With KCCCI:

A Practical Sharing For Your Daily Use

本会农工业组与数字经济组与中小企业暨人力资源组携手于2023年11月3日，上午9时正至下午3时正
于Courtyard by Marriott Setia Alam举办《解锁AI —巴生中总与您分享日常实际应用》论坛，以微软为
基础的解决方案为例，深入研究如何运用AI技术来协助不同行业，包括制造业、医疗保健、农业与水
产养殖、物流和餐饮业等，从而提升效率、提高准确性、增强生产力，并提高客户满意度。
On 3 November 2023, the Chamber’s Agriculture and Industry Committee together with the Digital 
Economy Committee, and SME and Human Resource Committee collaborated to organize a 
conference on “Unlocking AI With KCCCI: A Practical Sharing For Your Daily Use” at Courtyard by 
Marriott Setia Alam. Using Microsoft-based solutions as examples, the forum delved into how AI 
technology can be utilized to assist different industries, including manufacturing, healthcare, 
agriculture & aquaculture, logistics, and the food and beverage sector, in order to explore how AI 
could enhance efficiency, improve accuracy, boost productivity and elevate customer satisfaction.

同时，本会邀请到马来西亚科学、技术和创新部秘书长Datuk Ts. Dr. Hj. Aminuddin bin Hassim致开幕
词，为活动增添了重要的政策视角。他指出，人工智能技术在日益进步的同时，也带来了一系列的挑
战和问题。因此，制定相关政策和法规是至关重要的，以确保AI的安全、道德和可持续应用。
Meanwhile, KCCCI invited Datuk Ts. Dr. Hj. Aminuddin bin Hassim, Secretary General of the Ministry 
of Science, Technology and Innovation Malaysia to deliver the keynote address, adding an important 
policy perspective to the event. He pointed out that the increasing advancement of AI technology has 
also brought about a series of challenges and problems. Therefore, it is crucial to develop relevant 
policies and regulations to ensure the safe, ethical and sustainable application of AI.

专题讨论环节中，主讲者们就“人工智能如何帮助中小企业发展”的背景下进行深入探讨，分享了彼
此的看法和经验，向参会者们进行深入浅出的解答。
During the panel discussion, speakers engaged in-depth discussions on "How AI Boosts SME 
Business", shared their perspectives and invaluable insights with the participants. The session 
provided insightful and accessible answers to the attendees.  
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07.11.2023

礼貌拜访巴生港务局及
成功绳网工业有限公司

Courtesy Visit to Port Klang Authority &
Jaya Nets Sdn Bhd

本会商务暨财经研究组与中总商务组于2023年11月7日，中午12时正，一同拜访巴生港务
局，并由其主席欧阳捍华亲自接待及宴请午餐。午餐后，与会者前往巴生港务局会议室
进行交流。
On 7 November 2023, the Chamber’s Commerce and Economic Research Committee in 
collaboration with the ACCCIM Commerce Committee, paid a courtesy visit to the Port 
Klang Authority (PKA). The delegation was personally received and hosted for lunch by 
the Chairman of the Port Klang Authority, Mr. Ean Yong Hian Wah. Following the lunch, 
the participants proceeded to the meeting room for discussions and exchanges.

与巴生港务局的交流会后，参访者也前往成功绳网工业有限公司进行拜访。
After the exchange session with the Port Klang Authority, the participants also paid a 
visit to Jaya Nets Sdn Bhd.



巴 生 中 总 专 家 咨 询 组
（ K E A P ） 于2023年11月
23日，上午10时30分拜访
吉隆坡暨雪兰莪中华总商
会（隆雪中总），主要是
向隆雪中总董事介绍巴生
中总专家咨询服务。

On 23 November 2023, the 
KCCCI Expert Advisory 
Panels (KEAP) paid a 
courtesy visit to the Kuala 
Lumpur & Selangor 

Chinese Chamber of Commerce and Industry (KLSCCCI) to introduce KEAP to the 
Council Members of KLSCCCI.

KEAP筹委会主席戴良麟介绍其专家咨询服务的概念及提供的服务予隆雪中总的董
事，也诚邀该会会员参与此服务。

The Chairman of the KEAP 
Organizing Committee, Ir. Ter 
Leong Leng, introduced the 
concept and services provided 
by KEAP to the Council 
Members of KLSCCCI, and 
invited the members of 
KLSCCCI to participate in the 
services.
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23.11.2023

礼貌拜访吉隆坡暨雪兰莪中华总商会
Courtesy Visit to KLSCCCI



23.11.2023

青 商 团 交 流 晚 宴
Business Networking Dinner

本会青商团于2023年11月23日，晚上7时正，于巴生中路好想吃酒家进行交流晚宴。此交
流晚宴目的是提供平台组员们进行交流。本次晚宴由OCBC Bank 及NKH 联合赞助。
On 23 November 2023, the Chamber’s Young Entrepreneurs Committee (YEC) had a 
networking dinner at Hao Xiang Chi Seafood Restaurant, Meru. The purpose of this 
networking dinner is to build a communication platform for members to exchange and 
interact with each other. The dinner was sponsored by OCBC Bank and NKH.

OCBC有两位演讲者分别演讲OCBC Bank的贷款申请、贷款配套及分享有关离岸金融的信
息。而黄金兴演讲有关 2024年财政预算案。
Two speakers from OCBC Bank gave a presentation on its bank's loan application, loan 
packages offer and shared information about offshore financing. While NKH presented 
insights on Budget 2024.
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25.11.2023

《凭工作经验考取技术认证》
课程第二批学员之第1堂指导课
1st Portfolio Class of SKM & DKM via
PPT Programme 2nd Batch Student

本会中小型企业暨人力资源组于2023年11月25日，上午10时正在本会会议室举行《凭工
作经验考取技术认证》课程第二批学员之第1堂指导课，由新纪元技职与推广教育学院的
曾伟勤导师及吴祝樱导师教导技工如何准备各自的文件。

On 25 November 2023, the Chamber’s SME and Human Resource Committee 
conducted the 1st Portfolio Class of SKM & DKM via PPT Programme 2nd Batch 
Student at the Chamber’s Conference Room. Instructors Mr. Chen Wei Kin & Ms. Ng 
Chor Eng from the New Era Institute of Vocational & Continuing Educations were on 
hand to assist participating technicians to prepare their portfolio.

16
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28.11.2023

礼貌拜访雪邦中华商会及瓜拉冷岳中华商会
Courtesy Visit to Sepang Chinese Chamber of Commerce &
Chinese Chamber of Commerce Kuala Langat

巴生中总专家咨询组（KEAP）于2023年11月28日，上午10时30分拜访雪邦中华商会，主
要是向雪邦中华商会理事介绍KEAP。KEAP筹委会主席戴良麟介绍KEAP的概念及提供的服
务，也诚邀该会会员参与此服务。
On 28 November 2023, the KCCCI Expert Advisory Panels (KEAP) paid a courtesy visit 
to Sepang Chinese Chamber of Commerce to introduce KEAP to the Council Members 
of Sepang Chinese Chamber of Commerce.

The Chairman of the KEAP Organizing Committee, Ir. Ter Leong Leng, introduced the 
concept and services provided by KEAP and invited the members of the chamber to 
participate in the services.

当天下午3时正，巴生中总专家咨询组拜访瓜拉冷岳中华商会，主要是向瓜拉冷岳中华
商会理事介绍KEAP；双方也就KEAP进行深入交流。
On the same day, the KCCCI Expert Advisory Panels (KEAP) paid a courtesy visit to the 
Chinese Chamber of Commerce Kuala Langat to introduce KEAP to the Council 
Members and to have an in-depth exchange of views on KEAP.
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30.11.2023 – 02.12.2023

巴生中总赴柔佛团康活动及工商考察团
KCCCI Team Building & Trade and

Investment Mission To Johor

本会女企业家组于11月30日至12月2日组团到柔佛展开3天2夜的团康活动及工商考察，借此促进组员间
的情谊及培养团队精神，并对本组2024年活动规划进行了的深度探讨。

当天上午11时30分，本会秘书长兼女企业家组顾问刘雁红律师率领团员们拜访新山中华总商会，并获得
会长刘国胜先生与众理事们的热烈欢迎。

当天下午，新山中总安排了本团参观了N.K Rubber (M) Sdn Bhd。该参观由公司创办人兼董事长许建清先
生亲自带领，详细介绍了硅胶制造的步骤和运营方式。这次参观使得我们的代表们受益匪浅。

From 30 November to 2 December 2023, the Chamber’s Women Entrepreneurs Committee organised 
a 3 days and 2 nights Teambuilding and trade and investment mission in Johor. The main objective of 
the event and brainstorming workshop was to promote team spirit among the group members, and to 
discuss the future planning for the 2024 event. 

On the same day, the Chamber’s Secretary General cum Advisor of Women Entrepreneurs 
Committee, Ms. Liew Ngan Fung, led a delegation to visit the Johor Bahru Chinese Chamber of 
Commerce and Industry (JBCCCI) and was warmly welcomed by the President, Mr. Low Kueck Shin, 
and the Council Members of the JBCCCI.

In the afternoon, JBCCCI arranged a visit to N.K Rubber (M) Sdn Bhd. The visit was led by Mr. Hai Kin 
Cheng, the Founder and Chairman of the company, who gave a detailed introduction of the steps and 
operations of silicones and synthetic rubber products manufacturing. The visit was very beneficial to 
our committee members.
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01.12.2023

一带一路马中共赢贸易投资洽谈与对接大会
Signing Ceremony Between China Ningxia Council for the

Promotion of International Trade (CCPIT) and
Companies of Industry & Trade Association (CITA), Malaysia

本会于2023年12月1日，下午2时正，本会会长拿督陈杰辉受邀出席由宁夏贸易促进会
（CCPIT）与马来西亚贸工商会（CITA）福建省贸促委员会（CCPIT）举办的“一带一路
马中共赢贸易投资洽谈与对接大会”。本会为支持单位之一。

On 1 December 2023, the President of KCCCI, Dato' Jeffery Tan, was invited to attend 
the "Signing Ceremony Between China Ningxia Council for the Promotion of 
International Trade (CCPIT) and Companies of Industry & Trade Association (CITA), 
Malaysia" organized by CCPIT and CITA. KCCCI is one of the supporting organizations.



05.12.2023

礼貌拜访中小企业机构
Courtesy Visit to SME Corp.

本会中小型企业暨人力资源组于2023年12月5日，下午2时30分礼貌拜访马来西亚中小企
业机构，旨在了解该机构所提供的服务，双方也借此机会深入交流。

On 5 December 2023, the Chamber’s SME and Human Resource Committee paid a 
courtesy visit to SME Crop, to learn more about the services provided by SME Corp and 
to have an in-depth exchange of views between the two parties.

20



21

08.12.2023

礼貌拜访瓜拉雪兰莪暨沙白安南县中华商会
Courtesy Visit to Chinese Chamber of Commerce Kuala Selangor

and Sabak Bernam District
巴生中总专家咨询组（KEAP）于2023年11月28日，上午10时30分拜访瓜拉雪兰莪暨沙白
安南县中华商会，主要是向瓜拉雪兰莪暨沙白安南县中华商会理事介绍KEAP。

KEAP筹委会主席戴良麟介绍KEAP的概念及提供的服务，也诚邀该会会员参与此服务。

On 28 November 2023, the KCCCI Expert Advisory Panels (KEAP) paid a courtesy visit 
to Chinese Chamber of Commerce Kuala Selangor and Sabak Bernam District to 
introduce KEAP to the Council Members of Chinese Chamber of Commerce Kuala 
Selangor and Sabak Bernam District.

The Chairman of the KEAP Organizing Committee, Ir. Ter Leong Leng, introduced the 
concept and services provided by KEAP and invited the members of the chamber to 
participate in the services.



巴生中总新会员 KCCCI NEW MEMBERS
Membership from 05 August 2023 – 02 November 2023
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GEMPURAN SATRIA SDN BHD

HCH CONSTRUCTION SDN BHD

ZWAN BI SDN BHD

精点音有限公司 
ZENTEN AUDIO SDN BHD

CONTAINER SYSTEMS (M) SDN BHD

JAYAGAS PETROLEUM PRODUCTS SDN BHD

MESJAYA INDUSTRIES SDN BHD

CMS LIFT-TRUCK 工程有限公司
CMS LIFT-TRUCK ENGINEERING SDN BHD

Z ELEMENT SDN BHD

LAU TAT (ALOR GAJAH) SDN BHD

SELESA TECHNOLOGY SDN BHD

PCL GLOBAL FREIGHT SDN BHD

SYNERGY WEALTH PLANNER SDN. BHD.

EMAGENE HEALTHCARE SDN BHD

OCTAGON WAREHOUSE SDN BHD

LOUISE HOLDEN CAPITAL MANAGEMENT SDN BHD

ICSB MALAYSIA SDN BHD

RESTORAN KEE HEONG HOLDING SDN BHD

EASTERN CENTURY LEARNING &
TRAINING SERVICES (M) SDN BHD

PHO VIETZ SDN BHD

LYH INTERNATIONAL SDN BHD

黄礼荣
NG LI YUNG

李玉昌
LEE GEOK CHONG

林泗原
LIM SEE GUAN

王俊强
HENG CHOUN KIANG

何信喜
HO SYN HEE

张静雯
CHONG CHENG WEN 

陈国安
TAN KOK ANN

ONG LIANG HIN

杨缋谦
YEO HWEE CHING

戴茂胜
TAI MEOW SENG

叶敬敦
YAP KENG TUN

郑传仁
TEH CHUAN NENG

陈奕凯
TAN EE KAI

郭雪莉
KOEH SHEH LI

萧敬龙
ALAN SIEW KEEN LONG

黎子成
LAI CHI SHENG

洪福财
ANG HOCK CHAI

SUSAN TAN LEE LEE

黄宏超
DR. WONG HONG CHAU

陈开聪
TAN KAI CHONG

林艺涵
VIVIAN LIM YEE HARN

WAREHOUSING

CONSTRUCTION

FACTORY CONSTRUCTION

家电和专业音响批发

CONTAINER SYSTEMS IS THE DISTRIBUTOR
FOR CARRIER TRANSICOLD IN MALAYSIA
(CARRIER TRANSICOLD)
GENERAL TRADER AND DEALER IN
ALL TYPES OF PETROLEUM PRODUCTS

MANUFACTURING (KINGCO)

INSTALLATION OF INDUSTRIAL MACHINERY
AND EQUIPTMENT, WHOLESALE OF INDUSTRIAL
MACHINERY, EQUIPTMENT AND SUPPLIERS
AND ENGINEERING SERVICES.

IT (CLOOPEN)

HARDWARE

RIELLO-UPS

LOGISTICS

INTERNATIONAL BUSINESS AND FINANCE

TO PROVIDE HEALTHCARE SERVICE, WELLNESS
THERAPY, MEDICAL CONSULTATION, HEALTH
SCREENING, HEALTH TALK AND WORKSHOPS &
ACTIVITIES AND ANY RELATED SERVICES. (EMAGENE LIFE)

3PL LOGISTICS (SOLUTION PROVIDER)

SERVICING (LOUISE HOLDEN)

SHIP CARGO & CONTAINER SURVEY

FOOD & BEVERAGES (KEE HEONG)

EDUCATION SERVICES AND
CORPORATE TRAINING

FOOD & BEVERAGE (PHO VIETZ)

LOGISTIC (LYH)

NO NAME OF COMPANY PERSON IN CHARGE NATURE OF BUSINESS









CONTACT US
KLANG CHINESE CHAMBER OF COMMERCE & INDUSTRY（SEL541）

Wisma KCCCI, No. 77,79,81, Lorong Tiong, Taman Eng Ann, 41050 Klang, Selangor.
+603-33439289/03-33587851,7831,6391

klang.ccci@gmail.com
www.kccci.org.my

https://www.facebook.com/KCCCI


